
   

Vragen Commissie Ruimte 1 december 2023  

Vragen Ernst Jonker (PvdA-GL), over Brief GS van 7 november 2023 over voortgangsrapportages grote projecten en 
risicoparagraaf over aug-sept. en okt 2023 - 377472, agendapunt 10 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  
m.b.t. NPW: 
 
Het percentage gereed vs. realisatiefase lijkt niet in de pas met de financiën. 
En ik kan niet uit de rapportage halen, wat we nog moeten uitvoeren. 
 
Of waar die 291ha nu uitgevoerd zijn (weet natuurlijk wel dat Hedwige en Zwin bijv. 
ver klaar zijn, maar waar liggen de 367ha nog uit te voeren projecten?). 
 
Simpelweg de vraag: gaan wij nog 56% aanleggen voor 38,3 miljoen? 
Of kloppen de hectares niet t.a.v. het budget (Hedwige bijvoorbeeld al helemaal 
meegerekend?)? 

De 367 hectares die nog niet (volledig) zijn gerealiseerd betreffen: 
- 350 hectare Hedwigepolder (aangezien de oplevering door 

de aannemer nog niet heeft plaatsgevonden) 
- 17 hectare Zimmerman (waarin nog 2 strekdammen niet zijn 

aangelegd). 
 
De resterende € 38,3 miljoen is nog maar voor een beperkt deel 
voor de natuurprojecten. Een groot deel is bestemd voor de 
stimuleringsactiviteiten in Oost Zeeuws-Vlaanderen (Grenspark 
Groot Saeftinghe), landbouwflankerend beleid, 
monitoringsactiviteiten en budget dat is gereserveerd voor nazorg. 




